
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 7 / 2024 01. 07. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Blaha Jan, Bulvová Eva, Ovečková Alena, Černohouz Luboš,
Kikal Jan, Janáková Irena, Mgr., Obšilová Věra

Omluveni: Baláš Josef, Voráč Jan, Živná (Fišerová) Ivana

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Zhodnocení Nedvězských slavností 2024

1.2 Anketa požadavků občanů Nedvězí

1.3 Informace o opravě uličky Jilemnického - Prašná

1.4 Čerpání prostředků KMČ

1.5 Betonové lavičky - kostky - možnost rozmístění

1.6 Informace o polních cestách

1.7 Různé - hubení potkanů, info od odprodeji pozemku, reklamace lavičky na hřišti
Usnesení:

Program přijat
Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Informace zástupce MPO p. Dostála
p. Dostál informoval o opravě kamery u Jednoty, tato je již instalována a funkční. 
V uličce Rybniční MPO označila dlouhodobě odstavené vozidlo s propadlou STK. Vozidlo bude v zákonné lhůtě
odtaženo.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Obnova polních cest - Předáno
Projektová dokumentace parkovacích míst u školky v Nedvězí - Předáno
Výsadby na trojúhelníku a podél cyklostezky - Předáno

Starší požadavky



Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Ořez keřů, oprava komunikace a vyjádření k ozelenění městského
pozemku - Předáno
Zápis č. 3/2024 ze dne 04. 03. 2024: Měření rychlosti vozidel v ulici Štúrova a Jilemnického - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Ořez javoru v ulici Neklanova - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

5.1 Zhodnocení Nedvězských slavností 2024
Dne 8.6. se uskutečnil další ročník Nedvězských slavností. Akce proběhla tradičně v areálu fotbalového hřiště a
účastnilo se jí přes 160 návštěvníků. Komise děkuje za kvalitní sportovní ukázky týmu JIU JITSU z Nemilan,
oceňuje taneční vystoupení, která předvedly Šahína a Amája pod vedením Soni Rokytové, která zorganizovala
také ukázku vystoupení ze Sokolského sletu. Slavnosti korunoval tradiční Nedvězský silák a večerní vystoupení
Na vlnách Petra Spáleného v podání L. Dobeše a koncert skupiony TRIJOO. Komise také vyzvihuje vzájemnou
spolupráci pořadatelů z KMČ s Restaurací na Hřišti a Sportovním fotbalovým klubem Nedvězí. Za organizaci
děkuje také své člence I. Janákové.

5.2 Anketa požadavků občanů Nedvězí
V průběhu slavností uspořádala KMČ anketu na téma aktualizace požadavků občanů na potřebné změny, plány
a investice v Nedvězí. O výsledcích ankety budeme detailně informovat na veřejných vývěskách a její výstupy
budou využiti pro jednání se zástupci MMO. Největší zájem občanů je o zřízení chodníku na hřbitov, instalaci
radarů pro zpomalení rychlosti v obci, vybudování přechodu a parkoviště u fotbalového hřiště, opravu kaple,
zvýšení četnosti spojů MHD a vybudování parkování před školkou.

5.3 Informace o opravě uličky Jilemnického - Prašná
Komise důkladně projednala způsob opravy spojovací uličky Jil./Prašná a naznala nedodržení technologických
postupů zhotovitelem. Po dohodě s TSMO bude oprava ve dnech 15. a 16.7. odstraněna a provedena znovu
technologicky navrženým postupem dle původního zadání.

5.4 Čerpání prostředků KMČ
V průběhu června komise vynaložila 20 tis. Kč za účelem uspořádání Nedvězských slavností ve spolupráci s
restaurací a 10 tis. Kč za dlouhodobou spolupráci s SFK Nedvězí. Do konce roku je pro další akce vyčleněno 57
tis. Kč.

5.5 Betonové lavičky
Komise projednala možnost umístění betonových kostek - sedáků - na zeleném páse podél cyklostezky do
Bystročic. Prozatím se rozhodla tuto akci nerealizovat.

5.6 Informace o polních cestách
Předseda  KMČ informoval o jednáních  k obnovení polních cest. Po úvodních jednáních byla na MMO zřízena
komise, která se bude touto akcí zabývat. Technicky jde o dokončení návrhu předloženého odborem životního
prostředí v rámci nového operátu katastrálních map v 90. letech. KMČ realizaci podporuje.

5.7 Různé - hubení potkanů, info od odprodeji pozemku, reklamace lavičky na hřišti
P. Černohouz předložil požadavek občanů na zajištění deratizace u stanovišť tříděného odpadu u obchodu a
také ve spojovací uličce Jilemnického - Prašná. Žádáme o položení nástrah zabezpečených proti požití a otravě
domácími zvířaty.
Za účasti zástupců MMO proběhlo další kolo jednání o podmínkách odprodeje pozamku 150/15. Na základě
podnětů občanů bude komisi zástupce MMO (Ing. Kličková) informovat.
V loňském roce byly do areálu kulturního domu umístěny sety k sezení. Jedna z laviček je polámaná. Komise
žádá o zajištění nápravy v rámci reklamačního řízení. (p. Kolovratník byl již informován)
Komise žádá o ořez růží podél cyklostezky Olomouc - Bystročice. Dochází k přerůstání do jízdního profilu a
hrozí ebezpečí poranění.
Komise žádá o zajištění sečí ma pozemcích 386/1 a 381 (od Romzy k bývalému teletníku a od Romzy k
háječku). Zároveň žádáme o realizaci třetí pravidelné seče v termínu nejpozději do 17.července.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2024

Datum schválení zápisu: 07. 07. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


